
Grundejerforeningen Ebdrup af 24/10 1974 

Referat af bestyrelsesmøde 4. okt. 2021 

Til stede: Svend Erik Jensen, Søren Rasmussen, Annelise Bech Hald, Mick Nielsen, Bent Sander Jensen, 
Susanne Strandby og Peter Rasmussen 

• Referat fra sidste bestyrelsesmøde godkendt. 
• Foreningens økonomi - vi mangler at modtage regning fra vognmand på levering af grus/sten til 

reparation af veje leveret i foråret. Der er rykket for denne.  
Der er 99 betalende medlemmer ud af 133 mulige, det er ikke et krav at være medlem.  
Ved større nyanskaffelser på foreningens vegne skal det godkendes af bestyrelsen. 
 

• Grundejere på Falkevej nr. 2-36 og Kraghøjvej nr.189-209 tilbydes medlemskab. Der bliver 
udfærdiget et skriv som beskriver fordele ved medlemskab, det bliver sendt til hver enkelt 
grundejer. 

• Formanden har møde med formand fra Høgevej´s grundejerforening med henblik på et muligt 
samarbejde. 

• Bestyrelsen har vurderet at det ikke gir mening at opsætte en akustisk brandalarm, ved brand 
alarmeres på 112. Alle skal være forsigtige med åben ild også ved udlejning. 

• Ved generalforsamlingen blev der stillet forslag om vedtægtsændring så der kan afgives stemme 
ved fuldmagt. Bestyrelsen har besluttet at det ikke skal være en mulighed, dem der møder op har 
stemmeret. 

• Re-etablering af legeplads på fællesområdet. Der skal undersøges om der kan søges fondsmidler til 
gyngestativ og evt. andet, måske et samarbejde med Høgevej. Vi skal have en forsikring når det er 
en officiel tilgængelig legeplads, den koster ca. 1000 kr. om året. 

• Vores webmaster bliver kontaktet om hun skal aflastes en tid pga. sygdom. 
• Arbejdsdagen d. 4. sept. var en stor succes, der blev beskåret beplantning på kærlighedsstien, 

ryddet omkring gyvelhøjen, ryddet og planeret omkring en stophane, udbedret huller i veje, vasket 
postkasser og skilte. Næste arbejdsdag bliver lørdag d. 2. april 2022, foreningen vil leje en flis 
hugger denne dag. 

• Grundejere der har grund ud til kærlighedsstien er kontaktet med henblik på at beskære 
beplantning. Det er den enkelte grundejer der skal rydde stier og veje ud for egen matrikel. 

• Opslagstavler til montering på postkasser (Høgevej har lignende), der undersøges priser og gammel 
skur på Falkevej rives ned næste arbejdsdag. 

• Der bliver indkøbt 2 bænke til opsætning ved gyvelhøjen og ved mødestedet. 
• Der bliver lavet en ny plade til den rød eg som er plantet i anledning af grundejerforeningens 40 års 

jubilæum i 2014. 
• Lise har kontakt med Djurs naturpleje, en konsulent kan komme på besøg i efteråret og rådgive om 

hvad vi kan gøre for at skabe mere biodiversitet omkring gyvelhøjen, der er penge vi kan ansøge 
om, hvis det skønnes nødvendigt.  

• Under evt. blev rettelser i velkomstpjece drøftet. 
• Næste bestyrelsesmøde mandag d. 10 januar 2022 kl. 16.00 

 

 

Referent Susanne Strandby 


